

|  |                   |  |   |   |                                |                      |
|--|-------------------|--|---|---|--------------------------------|----------------------|
| 1. 国家 Country  |                   | 2. 中国民用航空总局 CAAC <input type="checkbox"/> 符合性 Conformity <input checked="" type="checkbox"/> 适航性 Airworthiness |   |   | 3. 证书编号 Certificate Ref No     |                      |
| 中国 China   |                   | 批准放行证书/适航批准标签<br>AUTHORIZED RELEASE CERTIFICATE/AIRWORTHINESS APPROVAL TAG                                     |   |   | 20150000617661Y05<br>320393292 |                      |
| 4. 单位 Organization Honeywell International Inc<br>Nádražní 400<br>783 65 HLUBOČKY-MARIÁNSKÉ ÚDOLÍ<br>CZECH REPUBLIC  |                   |  |   | 5. 工作单/合同单/货单<br>Work Order/Contract/Invoice<br>5920261<br>320352675<br>Page 1 of 1 |                                |                      |
| 6. 序号 Item   | 7. 内容 Description | 8. 件号 Part No  | 9. 适用性 Eligibility  | 10. 数量 Qty  | 11. 系列号/批号 Serial/Batch No     | 12. 产品状态 Status/Work |
| 001  | DIFFUSER HP CPRSR | 3072678-8  | NOT KNOWN   | 1   | 2P15351                        | OVERHAULED           |
| 13 备注 Remarks<br>THE SERVICE SPECIFIED HAS BEEN ACCOMPLISHED IN ACCORDANCE WITH:<br>IRM 72-IR-02 Rev. 25<br>HMM 72-02-71 Rev. 11<br>SB TFE731-72-3679 Rev. -<br>ORI P30263 Rev. -<br>ORI P23456 Rev. A<br>ORI P30230 Rev. -<br>ORI P24049 Rev. B<br><br>Engineering criteria complies with A. R. B. A. DAF 3300-5008333152-001<br><br>SEE ATTACHED DOCUMENTS AS APPLICABLE FOR WORK PERFORMED  |                   |  |   |   |                                |                      |
| 14. 新产品 New Parts  |                   |  | 15. 使用过的产品 Used Parts   |   |                                |                      |
| <p>兹声明上述产品除第13项的其它规定以外, 已按照上述国家适航条例进行制造/检查, 并且该产品(出口产品)符合经批准的型号设计资料和进口国提出的专用要求。</p> <p><del>Certifies that the part(s) identified above except as otherwise specified in block 13 was (were) manufactured/inspected in accordance with the airworthiness regulations of the stated country and / or in the case of parts to be exported with the approved design data and with the notified special requirements of the importing country.</del></p> |                   |  | <p>兹声明上述产品除第13项的其它规定以外, 已按照上述国家适航条例和进口国通知的特殊要求进行了工作, 该产品处于安全可用状态可以批准放行使用。</p> <p>Certifies that the work specified above except as specified in block 13 was carried out in accordance with the airworthiness regulations of the stated country and the notified special requirements of the importing country and in respect to that work, the part(s) is(are) in condition for safe operation and considered ready for release to service. (over)</p> |   |                                |                      |
| 16. 批准人签名 Signature  |                   | 18. 批准日期 Date  | 19. 中国民航总局授权 - Issued by or on behalf of the CAAC   |   |                                |                      |
|   |                   | APR/03/2015  | F05900521   |   |                                |                      |
| 17. 批准人姓名(打印的) Name (Printed)  |                   | Kamil Zboril   |   |   |                                |                      |



**批准放行证书/适航批准标签**  
**AUTHORIZED RELEASE CERTIFICATE/AIRWORTHINESS APPROVAL TAG**  
**使用者/安装者职责**  
**USER/INSTALLER RESPONSIBILITIES**

- (1) 必须明确:本文件并不批准零件/组件/部件可以装到有关产品上。
  - (2) 当使用者/安装者使用的是所在国适航当局的条例,而不是本表第1项中所指国家适航当局的条例时,使用者/安装者必须保证所在国的适航当局能接受所指国家适航当局批准出口的零件/组件/部件。
  - (3) 表中第14项,第15项的陈述,并不说明本表是安装批准。在所有情况下,航空器使用前,航空器使用者/安装者应把按本国适航条例颁发的安装批准防如维修记录中。
- 
- (1) It is important to understand that the existence of this document alone does not automatically constitute authority to install the part/component/assembly.
  - (2) Where the user/installer works in accordance with the national regulations of an Airworthiness Authority different than the Airworthiness Authority of the country specified in block 1 it is essential that the user/installer ensure that his/her Airworthiness Authority accepts parts / components / assemblies from the Airworthiness Authority of the country specified in block 1.
  - (3) Statements 14 and 15 do not constitute installation certification. In all cases the aircraft maintenance records must contain an installation certification issued in accordance with the national regulation by the user/installer before the aircraft may be flown.